

Franckesche Stiftungen zu Halle

Lebenslauf von Johann Nikolaus Rudloff.

Rudloff, Johann Nikolaus

Halle (Saale), 19.08.1704

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

[urn:nbn:de:gbv:ha33-1-208710](https://nbn-resolving.org/urn:nbn:de:gbv:ha33-1-208710)

Augustus 1704.

Johann Nicolaus Rudloff Inuani
 humili quidem, d. honesto genere
 natus, Parente Johanne Rudloff
 ibidemq. educatus sum. Vixq. secundum
 classem ingressus Parentum (Charissimo,
 non paupertas et victum et amictum
 ap. aliorum pauperum querere me coegit.
 Et licet progressus studiorum spiranti me
 jura ad huc via magis magisq. pateret
 asperior, suaviorum tamen multo extiteret
 per studia. Aeneas singulari Dei munere
 ductusq. studio huiusmodi superat humani
 moribus et bonis inspectorem consilio
 et preceptorum Honoratissimi consensu
 publice valedicens altiora spectantem se
 dimittere. Ibi actionis et quod excedit
 annos Philosophia, Philologia ac Theologia
 operam dedi, oibus fere scriptis ex Philo-
 gia ibidem huiusmodi. Inde ab Heidebergae
 huiusmodi Ephoro de Hieronymo Liberorum in pre-
 teritum sum, ibidemq. tempore quodam
 peracto, explet pariter ac didici (autem
 totum fere quondam meum de gentium consilio
 sum ad hunc me Fredericorum offerre, ubi
 in inueni. Ophiomorphici huiusmodi
 d. 19 Aug. 1704 natus sum. Ad Patris
 Filio et S. sancto singulari huiusmodi in unum
 sagittia sit Laus et nomen, aug.
 discessit mense Februar. 1706.

Rudloff
 chariss.